



© Adobe Stock, Christian Camus

Digitale Transformation und Resilienzsteigerung / Digital transformation and resilience enhancement

Die Wilhelm Wernecke GmbH & Co. KG Produzent von Gabelköpfen und von Dreh- und Frästeilen für unterschiedliche Branchen, hat ihre digitale Unternehmensstruktur den komplizierter werdenden wirtschaftlichen Rahmenbedingungen angepasst. Nach umfassender Prozessanalyse und Optimierung der internen und externen Informationsflüsse erfolgte gemeinsam mit Forschenden des Fraunhofer IML die Auswahl einer passgenauen ERP-Infrastruktur (Enterprise Resource Planning).

/ As a producer of turned and milled parts for a range of industries, Wilhelm Wernecke GmbH & Co. KG has adapted its digital business structure to deal with increasingly complex economic conditions. Following an extensive process analysis and optimization of internal and external information flows, in partnership with researchers at Fraunhofer IML the company selected a tailored ERP (enterprise resource planning) infrastructure.



Projektseite